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ROMANIA
JUDETUL BIHOR
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SANIOB
Nr.926/15.03.2016

P R O C E S V E R B A L

Incheiat azi15.03.2016 in sedinta ordinara a Consiliului local al comunei Saniob, stabilita
prin dispozitia primarului nr.20/08.03.2016, sedinta care a avut loc la sediul administrativ al
acestei institutii publice, ora 8.30.

La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:Buzas Ioan Nicolae-viceprimar,
Buda Ecaterina, Braun Tibor, Fabian Robert-Csongor, Boros Stefan, Nagy Karoly, Costa
Mircea Andrei, Opre Viorel Florian si Varga Bela.

Au absentat consilierii :Kiss Stefan Alexandru, Torok Anita-Maria;
Au participat de drept: D-ul Molnar Jozsef – primar si d-na Mela Maria-Elena –

secretar . A mai participat d-ul Braun Ioan - referent social. D-ul Erdei Danut Eugen –
delegat satesc al satului Cenalos, nu a fost prezent .

A mai participat la sedinta d-ul Laszlo Sandor, cetatean al satului Saniob.

S-a indeplinit procedura de prezenta la vot.

O R D I N E A D E Z I:

d-nul Buzas Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar, a supus spre
dezbaterea Consiliului local al comunei Saniob,Ordinea de Zi a sedintei, la care i-a dat citire:

1. Aprobarea ordinii de zi.
2. Aprobarea procesului verbal al şedinŃei ordinare din data de 28.01.2016 .
3. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Consiliului local al comunei Saniob,

pentru anul 2016.
4. Proiect de hotarare privind aprobarea Metodologiei de acordare a stimulentului

educaŃional pentru copiii din grădiniŃe care provin din familii defavorizate din
comuna Saniob

5. Proiect de hotarare privind aprobarea instalarii unui sistem de supraveghere video in
comuna Saniob.

6. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de analiza si acoperire a riscurilor in
domeniul situaŃiilor de urgenta,la nivelul comunei Saniob, judeŃul Bihor.

7. Proiect de hotarare privind participarea comunei Saniob ca membru in Asociatia Grupul
de Actiune Locala Bihor de pe langa frontiera cu Ungaria, respectiv participarea comunei
Saniob la implementarea Masurii 19 - Dezvoltarea locala LEADER, finantat prin PNDR
2014-2020.

8. Proiect de hotarare privind prezentarea RAPORTULUI PRIMARULUI DE
INFORMARE PRIVIND STAREA ECONOMICA, SOCIALA SI DE MEDIU A
COMUNEI SANIOB PE ANUL 2015.

9. Proiect de hotarare privind prezentarea Rapoartelor de activitate ale viceprimarului si
consilierilor locali, pentru anul 2015.

Ordinea de zi a fost aprobata cu 9 voturi pentru, adoptandu-seHotararea nr.14.
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Inainte de inceperea dezbaterii materialelor inscrise in ordinea de zi a sedintei, d-na
secretar a pus la dispozitia consilierilor localiprocesul verbal al sedintei ordinare din 28.01.2016
pe care la supus spre aprobarea Consiliului local .

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu 9 voturi pentru, adoptandu-seHotararea
nr.15.

La punctul trei din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului
Consiliului local al comunei Saniob pentru anul 2016, d-l primar, in lipsa d-nei contabil
prezinta raportul de specialitate.

D-ul primar - în completare, arataHotararea Consiliului Judetean Bihor nr.32/16.02.2016 prin
care s-au repartizat cotele de 20% din sumele corespunzatoare cotei de 18,5% din impozitul pe
venit pentru echilibrarea bugetelor locale pe anul 2016, precum si din sumele defalcate din TVA
pentru echilibrarea bugetelor locale pe anul 2016, comparativ cu alte comune din judet, pentru
comuna Saniob a fost repartizat suma de 360,00 mii lei – din care 160,00 mii din TVA, si 200,00
mii din impozit pe venit –pentru sustinerea programului de dezvoltare: Canalizare si statie de
epurare pentru cota parte 10% in valoare de 252,00 mii lei si pt. Reabilitarea cladirii la scoala I-
VIII Saniob cu suma de 108,00 mii lei. Putem spune ca s-a primit o suma frumoasa si acest fapt se
datoreaza doar colaborarii noastre dintre partide si anume un primar UDMR si un viceprimar PNL.
Se poate vedea ca unele comune cu populatie mai mare decat a noastra au primit pe jumatate suma,
iar altele de aceasi categorie au primit foarte putin.

D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul trei al ordinii
de zi, adoptandu-seHotararea nr.16, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul patru din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind aprobarea
Metodologiei de acordare a stimulentului educaŃional pentru copiii din grădiniŃe care provin
din familii defavorizate din comuna Saniob, d-ul referent social Braun Ioan prezinta materialul ,

In urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
D-ul Fabian - cine va imparti aceste tichete ?
D-ul Braun -Responsabilitatea gestionării tichetelor sociale pentru grădiniŃă revine persoanelor

împuternicite în scris de către primar, conform anexei la proiectul de hotarare.
D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul patru al

ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.17, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul cinci din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea instalarii
unui sistem de supraveghere video in comuna Saniob. , d-ul primar prezinta raportul de specialitate
si arata urmatoarele: dupa cum se stie, un sistem video a mai fost incercatla noi in comuna, dar din
cauza ca nu a corespuns necesitatilor, s-a renuntat la acesta. Discutand cualte primarii unde au mai
fost instalate sisteme video, executate de alta firma, am vazut ca acestea functioneaza conform
cerintelor. Discutand si cu colegii din Politie am concluzionat ca un sistemvideo amplasat in
punctele strategice ale fiecarei localitati, este mult mai eficient decat un paznic care abia reuseste sa
ajunga in fiecare localitate din comuna, intr-o noapte.

In continuare, d-ul primar prezinta punctele strategice propuse pentru amplasarea
camerelor video.

In urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
D-ul Costa - la Ciuhoi, cred ca s-a omis drumul care duce la Gostat, care estefoarte circulat,

mai ales de carute.
D-ul primar - vom lua in considerare si acest aspect.
D-ul Oprea - la Sfarnas, vor fi asigurate si parcurile cu camere de luat vederi ?
D-ul primar - parcurile, ar fi foarte bine sa fie protejate de localnici, pentru ca nu vor veni

strainii sa le distruga. De obicei si din pacate chiar localnicii sunt cei care le distrug si rup ce se
poate rupe, etc.
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D-ul Costa - si un pret informativ putem sa aflam?
D-ul primar - avem o oferta la un pret informativ de 115.300 lei, un pret care pot spune ca

este putin peste pretul cerut de firma care a montat sistemul video nefunctionabil la care am
renuntat.

D-ul Braun - taxele de la cetateni acopera cheltuielile ?
D-ul primar - binenteles ca nu acopera si dupa cum stiti, taxele cu paza nu au maifost

marite de ani de zile si nici nu avem interesul sa impovaram oamenii cu marirea lor.
D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul cinci al

ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.18, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul sase din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de
analiza si acoperire a riscurilor in domeniul situaŃiilor de urgenta, la nivelul comunei Saniob,
judeŃul Bihor, d-na secretar prezinta Raportul de specialitate la proiectul de hotarare.

In urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul sase al ordinii
de zi, adoptandu-seHotararea nr.19, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul sapte din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind participarea comunei
Saniob ca membru in Asociatia Grupul de Actiune Locala Bihor de pe langa frontiera cu Ungaria,
respectiv participarea comunei Saniob la implementarea Masurii 19 - Dezvoltarea locala LEADER,
finantat prin PNDR 2014-2020, d-ul prezinta Raportul de specialitate la proiectul de hotarare si
arata ca, comuna noastra face parte din GAL Bihor inca din anul 2010, dar ca acum vom face parte
dintr-un nou ciclu de programe pentru perioada 2014-2020 si astfel vom avea posibilitatea sa
accesam noi investitii.

In urma celor expuse, d-l presedinte de sedinta invita la discutii si intrebari.
Nu se inscrie nimeni.

D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul sapte al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.20, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul opt din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind privind prezentarea
RAPORTULUI PRIMARULUI DE INFORMARE PRIVIND STAREA ECONOMICA, SOCIALA
SI DE MEDIU A COMUNEI SANIOB PE ANUL 2015, d-l primar prezinta raportul,

D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul opt al ordinii
de zi, adoptandu-seHotararea nr.21, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La punctul noua din ordinea de zi,Proiect de hotarare privind prezentarea Rapoartelor
de activitate ale viceprimarului si consilierilor locali, pentru anul 2015, d-na secretar arata,
conform legii, fiecare consilier are obligatia de a depune in fata Consiliuluilocal Raportul de
activitate pentru anul anterior, rapoarte care urmeaza sa fie plubicate pe site-ul institutiei. Din
pacate, nu toti consilierii si-au facut datoria. Au intocmit rapoarte doar 6consilieri din 11 si anume:
d-ul viceprimar Buzas Ioan-Nicolae, consilierii Braun Tibor, Nagy Karoly, Boros Stefan, Costa
Mircea si Opre Viorel Florian.

D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul noua al
ordinii de zi, adoptandu-seHotararea nr.22, cu 9 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri .

La diverse.

D-ul Opre Florian: intreaba, totusi cand se preconizeaza ca se va incepe la asfaltarea
drumurilor ?

D-ul primar:speram ca pana la sfarsitul anului sau cel tarziu inceputul anuluiviitor.
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D-ul Nagy Karoly : avem denumiri la strazi ?
D-ul primar : pentru demararea proiectului cu canalizarea, strazile aufost numerotate. Ca sa

dai denumire la fiecare strada, acest lucru implica consecinte mult mai mari. In acest caz, toata
populatia ar trebui sa schimbe actele de identitate, permisele de conducere, sediile firmelor ar suferi
modificari, s.a.

D-ul Boros Stefan - cand aprobam statiile de autobuze, pentru a se putea aviza cursele?
D-ul primar : pentru a aproba statiile de autobuz, avem de pregatit o lucrare mai ampla, dar

incercam sa rezolvam si aceasta problema. Anul trecut, am avut o sedinta la Marghita cu cei de la
Consiliul Judetean si de la Politia Rutiera. Ni s-a spus ca se va stabili un executant la nivel de judet
pentru indicatoare, dar de atunci nu a mai fost comunicat nimic.

D-ul primar: vreau sa aduc in discutie si intalnirea pe care am avut-o saptamana trecuta cu
d-ul Episcop, care a venit la noi cu o propunere de programe pastorale din Anul Milostivirii 2016,
care cuprind in premiera doua pelerinaje la Saniob: in data de 30 mai 2016 si in data de11
septembrie 2016. Consider ca sunt ocazii frumoase si benefice pentru comuna noastra sipentru care
vom acorda tot sprijinul.

Alte discutii nu au mai fost.
D-l Buzaş Ioan Nicolae – presedintele de sedinta:
- Declar sedinta incheiata. Va multumesc!

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

PRESEDINTE DE SEDINTA SECRETAR
BUZAS IOAN-NICOLAE MELA MARIA-ELENA


